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所作修改
Revision Made

頁 次 
Page Number

所作修改
Revision Made

2017年6月27日
27th June 2017 9

更正「有參與期數的各方的關係」一節之英文文本之錯別字。
Typographical error in English text of the section“Relationship between parties involved in the 
Phase” is rectified.

12 更新發展項目的所在位置圖。
Location plan of the development is updated.

15 更新發展項目的布局圖。
Layout plan of the development is updated.

118, 119, 120 更新期數中的停車位的樓面平面圖。
Floor plans of parking spaces in the Phase are updated.

133, 134, 135 更新「公契的摘要」一節。
The section “Summary of deed of mutual covenant” is updated.

151, 153 更新「批地文件的摘要」一節。
The section “Summary of land grant” is updated.

174 更新「公共設施及公眾休憩用地的資料」一節。
The section “Information on public facilities and public open spaces” is updated.

184 更新期數中的建築物的橫截面圖。
Cross-section plan of building in the Phase is updated.

186, 187, 188, 189, 
190, 191, 192

更新立面圖的備註。
Remarks of elevation plans are updated.

193 更新「期數中的公用設施的資料」一節。
The section “Information on common facilities in the Phase” is updated.

197, 202 更新「裝置、裝修物料及設備」一節。
The section “Fittings, finishes and appliances” is updated.

205, 206, 207, 208 更正「裝置、裝修物料及設備」一節之中文文本之錯別字。
Typographical error in Chinese text of the section “Fittings, finishes and appliances” is rectified.

216, 217, 218, 219 更新「申請建築物總樓面面積寬免的資料」一節。
The section “Information in application for concession on gross floor area of building” is updated.
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2017年9月26日
26th September 2017 2, 3, 4, 5, 6a, 6b 更新「一手住宅物業買家須知」一節。

The section “Notes to purchasers of first-hand residential properties” is updated.

7 更新「賣方及有參與期數的其他人的資料」一節。
The section “Information on vendor and others involved in the Phase” is updated.

12 更新發展項目的所在位置圖。
Location plan of the development is updated.

13 更新期數的鳥瞰照片。
Aerial photograph of the Phase is updated.

15 更新發展項目的布局圖。
Layout plan of the development is updated.

18, 20, 22, 24, 26, 
28, 30, 50, 70, 88

更新期數的住宅物業的樓面平面圖。
Floor plans of residential properties in the Phase are updated.

116, 117, 118, 119, 
120, 121

更新期數中的停車位的樓面平面圖。
Floor plans of parking spaces in the Phase are updated.

178, 179 更新「公共設施及公眾休憩用地的資料」一節之附件圖則。
Plans appended to the section “Information on public facilities and public open spaces” are updated.

186, 187, 188, 189, 
190, 191, 192

更新立面圖及/或立面圖的備註。
Elevation plans and/or remarks of elevation plans are updated.

193 更新「期數中的公用設施的資料」一節。
The section “Information on common facilities in the Phase” is updated.

197, 202 更正「裝置、裝修物料及設備」一節之文本之錯別字。
Typographical error in text of the section “Fittings, finishes and appliances” is rectified.

216, 217 更新「申請建築物總樓面面積寬免的資料」一節。
The section “Information in application for concession on gross floor area of building” is updated.
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2017年12月22日
22nd December 2017 12 更新發展項目的所在位置圖。

Location plan of the development is updated.

15 更新發展項目的布局圖。
Layout plan of the development is updated.

18, 20, 24, 26, 28, 
30, 50, 70, 88

更新期數的住宅物業的樓面平面圖。
Floor plans of residential properties in the Phase are updated.

116, 117, 118, 119, 
120, 121

更新期數中的停車位的樓面平面圖。
Floor plans of parking spaces in the Phase are updated.

178, 179 更新「公共設施及公眾休憩用地的資料」一節之附件圖則。
Plans appended to the section “Information on public facilities and public open spaces” are updated.

186, 187, 188, 189, 
190, 191, 192

更新立面圖及/或立面圖的備註。
Elevation plans and/or remarks of elevation plans are updated.

197, 202 更新「裝置、裝修物料及設備」一節。
The section “Fittings, finishes and appliances” is updated.
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2018年3月21日
21st March 2018 7 更新「賣方及有參與期數的其他人的資料」一節。

The section “Information on vendor and others involved in the Phase” is updated.  
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2018年6月20日
20th June 2018 12 更新發展項目的所在位置圖。

Location plan of the development is updated.

14a 新增期數的鳥瞰照片。
Aerial photograph of the Phase is added.

15
更新期數的認可人士提供的未落成建築物或設施的預計落成日期。
The estimated date of completion of the uncompleted buildings and facilities as provided by the 
authorized person for the Phase is updated.

18, 30, 50, 70, 88 更新期數的住宅物業的樓面平面圖。
Floor plans of residential properties in the Phase are updated.

114, 116, 117, 
118, 119, 120, 121

更新期數中的停車位的樓面平面圖。	
Floor plans of parking spaces in the Phase are updated.

178, 179 更新「公共設施及公眾休憩用地的資料」一節之附件圖則。
Plans appended to the section “Information on public facilities and public open spaces” are updated.

186, 187, 188, 189, 
190, 191, 192 

更新立面圖及/或立面圖的備註。
Elevation plans and/or remarks of elevation plans are updated.

207 更新「裝置、裝修物料及設備」一節。
The section “Fittings, finishes and appliances” is updated.
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2018年9月7日
7th September 2018 6 更新「期數的資料」一節。

The section “Information on the Phase” is updated.

10 更新「期數的設計的資料」一節。
The section “Information on design of the Phase” is updated.

12 更新發展項目的所在位置圖。
Location plan of the development is updated.

15
刪除期數的認可人士提供的未落成建築物或設施的預計落成日期。
The estimated date of completion of the uncompleted buildings and facilities as provided by the 
authorized person for the Phase is deleted.

196, 202 更新「裝置、裝修物料及設備」一節。
The section “Fittings, finishes and appliances” is updated.
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2018年11月30日
30th November 2018 12 更新發展項目的所在位置圖。

Location plan of the development is updated.

15

更新發展項目的布局圖及刪除第3A期的認可人士提供的未落成建築物或設施的預計落成
日期。
Layout plan of the development is updated and the estimated date of completion of the 
uncompleted buildings and facilities as provided by the authorized person for the Phase 3A is 
deleted.
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